
Parlamentul României Senat

Grupul Senatorial al Partidului Național Liberal

INTERPELARE

Adresată: Domnului Secretar de Stat Alexandru Năstase
Departamentul pentru Proiecte de Infrastructură, Investiții Străine, 

Parteneriat Public-Privat și Promovarea Exporturilor

Șl
Domnului ministru loan Rus
Ministerul Transporturilor

De către : Domnul Senator Dragoș Luchian 
Colegiul uninominal nr.1, Circumscripția electorală nr.04, Bacău 

Grupul Parlamentar PNL - Senat
și prezentată în ședința Plenului din 08.12.2014

Obiectul interpelării: revenire interpelare - stadiul finanțării Șoselei de centură 

a municipiului Bacău

Domnilor miniștri, Șoseaua de centură a Bacăului a fost inclusă în programele 

de finanțare ale Ministerului Transporturilor pentru perioada 2013- 2016.Ea va avea 

30 de kilometri și patru benzi de circulație, care vor pleca pe două axe. Prima va 
trece pe lângă comuna Nicolae Bălcescu și va duce până aproape de satul Bogdan 
Vodă, din comuna Săucești, având o lungime de 12 kilometri. Cea de-a doua axă va 

porni tot din comuna Nicolae Bălcescu, însă va ieși spre drumul care leagă orașul 

Bacău de Onești. Șoseaua de centură a Bacăului a fost scoasă la licitație în aprilie 

2013. Valoarea estimată pentru realizarea variantei ocolitoare a municipiului Bacău a 

fost de peste 591 de milioane de lei, fără TVA, însă o companie turcească a câștigat 

licitația cu o ofertă de 393,8 milioane de lei în toamna anului trecut.

De atunci și până în acest moment nu se mai știe nimic, nici stadiul declanșării 
lucrărilor și nici calendarul de realizare a proiectatei șosele de centură.în data de 14 

aprilie am adresat o interpelare domnului ministru Dan Șova care și-a declinat



Parlamentul României Senat

Grupul Senatorial al Partidului Național Liberal 
competența privind un răspuns pe acest subiect în contextul modificărilor de la 

Ministerul Transporturilor și de la nivelul Departamentului pentru Proiecte de 

Infrastructură, Investiții Străine, Parteneriat Public-Privat și Promovarea Exporturilor 

aflat în subordinea respectivului minister, s-a realizat un proiect de buget pentru anul 

2015 cu alocările guvernamentale pentru șosele de centură ale marilor orașe,inclusiv 

municipiul Bacău..
În acest sens, vă rog să precizați următoarele :

1 .Ce sume sunt alocate din proiectul Bugetului de Stat pe 2015 pentru 

realizarea proiectului variantei de ocolire (centura) a municipiului băcăuan ?
2 .Care este stadiul demarării lucrărilor la Șoseaua de centură a Municipiului 
Bacău ?

Vă mulțumesc.

Solicit răspuns în scris și verbal.

Senator PNL de Bacău Dragoș Luchian


